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 Groningen, 10 april 2024 
Aan alle raadsleden en 
Het college van B&W Groningen 
Per email griffie@groningen.nl 

Geachte raadsleden, geacht college, 

Op 3 april 2024 hebben twee afgevaardigden van het Buurtoverleg Oosterpoort een gesprek gehad met 
Kunstpunt over de communicatie en bewonersparticipatie rond het ontwerp van het 
Geheugenpaviljoen in het Zuiderplantsoen. In dit gesprek hebben we besproken hoe het proces de 
afgelopen jaren is verlopen en hoe beide partijen dit hebben beleefd.  

We zijn het erover eens dat de initiële raadpleging en betrokkenheid van de bewoners tussen 2013 en 
2016 goed is geweest. De buurt heeft in die jaren op diverse momenten en manieren wensen en ideeën 
in kunnen brengen en twee bewoners zijn toegetreden tot de kunstcommissie.  

Na die initiële fase werd het in 2016 echter stil en is er geen communicatie meer geweest. Wij wilden 
als indiener van de wensen uit de buurt op de hoogte gehouden worden, maar onze vragen naar het 
ontwerp werden op de bijeenkomsten met Aanpak Ring Zuid niet beantwoord. Men hield het bij het 
antwoord “dat het ontwerp nog in ontwikkeling was”. Ook van de kunstcommissie hoorden wij niets. 

Wij vinden dat een ontwerp met de impact van het Geheugenpaviljoen - zo groot, zo dicht op de huizen 
en zo beeldbepalend - met de buurt besproken had moeten worden. Zowel met het Buurtoverleg 
Oosterpoort als met de direct omwonenden. Dat er tussentijdse terugkoppeling zou moeten zijn 
gegeven over de denkrichtingen en welke van de ideeën wel of niet haalbaar zouden zijn. 
Dat zou ons inziens werkelijke bewonersparticipatie - zoals bedoeld in het Bewonersconvenant 2008 - 
zijn geweest.  

Nu blijkt dat de kunstcommissie, de gemeente en Aanpak Ring Zuid het ontwerp van het 
Zuiderplantsoen inclusief de kunst als één geheel zagen en het daarom in november 2023 als één 
geheel wilden presenteren. Wij zagen het ontwerp als Buurtoverleg daar voor het eerst, van enige 
inspraak was in dat stadium allang geen sprake meer.   

Wij betreuren deze gang van zaken ten zeerste en hopen met deze brief uw beeld over de mate van 
participatie met de buurtbewoners te hebben veranderd. 

Met vriendelijke groet, 
Buurtoverleg Oosterpoort 


